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خط پدافندی خرمشهر - سال خط پدافندی خرمشهر - سال 13641364
از راست: جانباز دکتر احمد )عوض( خسروی،  رسول خاکساری و جانباز سعید محمد زاده

با تشکر از آورنده عکس

//

فرماندار:

هماهنگی  بدون  که  مدیرانی 
دهند استعفا  آمده اند، 

عابد نعمتی، نی ریزان فارس:
فرماندار نی ریز در اولین جلسه شورای اداری 
امسال که شنبه 25 فروردین در کنار مقبره 
شهدای گمنام برگزار شد، به موضوع تکریم 
»بدرفتاری  گفت:  و  پرداخت  ارباب رجوع 
کارکنان را من به حساب مسئول می گذارم.«

تبعیض ها  از  مردم  نارضایتی  بیشتر 
است 

سال  »در  داشت:  اظهار  خسروانی  یعقوب 
و  دارم  مسئولان  از  بیشتری  انتظار  جدید 
امتیاز منفی را برای مسئولانی می گذارم که 

بدرفتاری داشته باشند.«
وی افزود: »یک مدیر باید هنرمند باشد و 
تدبیر کند که چگونه مشکل مردم حل شود؛ 
نه این که یک قانون بگذارد جلویش و بگوید 

بر این اساس نمی شود کار را انجام داد.
مردم مشکلات معیشتی دارند؛ ولی بیشتر 
نارضایتی شان از تبعیض ها است که کار یکی 
انجام می شود و کار یکی نه؛ به ویژه در بانکها 

و ارائه تسهیلات توسط آنها.«
فرماندار نی ریز گفت: »دست قشر ضعیف را 
بیشتر بگیرید. این طور نباشد آن هایی که 
توجه  مورد  بد پوش ترند، کمتر  و  بدبخت تر 
را  ایثارگران  احترام  همچنین  بگیرند.  قرار 
بیشتر بگذارید. بدا به حال آن رئیس اداره ای 
که به خاطر ایثار شهیدان پشت میز نشسته و 
بخواهد جواب خانواده شهید را درست ندهد. 

مسئولان شهرستان ما مسئولان انقلابی و 
دلسوزی هستند؛ اما اگر خلاف آن ثابت شود، 
همان طور که از روز اول گفته ام خط قرمز 
من مردم هستند، هیچ انتظاری نباید از من 

داشته باشند.«

خوبی  پیشرفت  نی ریز  ملی  مسکن 
ندارد

مقام  پیام  کرد: »خطاب  تصریح  خسروانی 
معظم رهبری برای جهش تولید، دولت است. 
ما باید ناظر بر اجرا باشیم و بخش تولید را 
حمایت کنیم. باید در جلسه رفع موانع تولید 
مشکلات را برطرف کنیم و بر بازار نظارت 
داشته باشیم. مردم از افزایش قیمتها نگران 
بیشتری  نظارت  باید  و  هستند  ناراحت  و 

شود.«
وی افزود: »یکی از موضوعاتی که در این 
مدت دنبال می شود، موضوع مسکن است. 
در شهرستان ما مشکلاتی در شرکت سکاف 
آن  و  داریم  نی ریز(  ملی  مسکن  )مجری 
و  نمی کنند  دنبال  می خواهیم  که  چیزی 
پیشرفت خوبی نداریم. مسکن ملی نی ریز 
پیشرفت  درصد   40 سال  پایان  تا  باید 
می داشت؛ اما تنها 14 یا 15 درصد پیشرفت 

داشته و باید به طور جدی دنبال شود .«

هنوز من برخی از مدیران کل را ندیده ام
شهرستانی  مدیران  از  نی ریز  فرماندار 
در  برای حضور  کل  مدیران  از  تا  خواست 

نی ریز دعوت کنند.
من  »متأسفانه  داشت:  عنوان  خسروانی 
هنوز برخی از مدیران کل را ندیده ام و اصلًا 
استاندار  به  نه.  یا  دارند  نظارت  نمی دانم 
گفتم اجازه نمی دهم هیچ مدیر کلی مدیری 
دهد.  تغییر  فرماندار  هماهنگی  بدون  را 
فرماندار نماینده عالی دولت در شهرستان 
استان  باشد هر مدیری در  قرار  اگر  است. 
بخواهد برای خودش مسئولی را بردارد یا 
استانی  مدیران  نمی شود.  که  کند  نصب 
نخواهم  اجازه  عنوان  هیچ  به  بنده  بدانند 

داد مدیری بدون هماهنگی ما تغییر کند. 
هماهنگی  با  باید  شهرستانی  تصمیمات 

فرماندار باشد.«

به  هماهنگی  بدون  که  مدیرانی 
استعفا  خودشان  آمده اند،  شهرستان 

بدهند
نماینده عالی دولت در شهرستان گفت: »در 
هر صورت بنده باید پاسخگوی مردم باشم 
و آنها مطالباتشان را از فرماندار می خواهند. 
مسئول  کدام  دهم  تشخیص  می توانم  من 
می تواند مشکلات این شهرستان را حل کند. 
چه زمانی می توانم پاسخگو باشم؟ زمانی که 
مدیر با من هماهنگ باشد. مدیری که من 
برایش نامه می فرستم و می گوید چون این را 
فرماندار گفته انجام نمی دهم و به یک شکل 

فیلم بازی کند، چه مدیری است؟
به  بنده  هماهنگی  بدون  که  مدیرانی 
بروند  خودشان  آمده اند،  شهرستان 
استعفایشان را بدهند و برگردند؛ باید مدیر 

جدید بیاید.«
وی افزود: »به مسئولان استانی هم گفته ام 
یا جای بنده در شهرستان است یا جای آن 
مدیری که بدون هماهنگی به اینجا بیاید. 
مدیری که بگوید مدیر کل من این را گفته، 
پیش  برو  کارشناس  عنوان  به  می گویم 
همان مدیر کلت بنشین؛ اما به عنوان مدیر 

شهرستانی نمی توانی باشی.«

برای هیچ کاندیدایی ابرو خم یا اشاره 
نکردم 

اگر افرادی به انتخابات اعتراض می کردند، 
می گفتم در شعب هیچ اتفاقی نیفتاد و کار با 
سلامت انجام شد. اگر هم مشکلی بوده، شاید 

بیرون شعبه و در کوچه و خانه ها بوده که باید 
این مسئله فرهنگی حل شود. 

اشاره  یا  خم  ابرو  حتی  برای شخصی  من 
نکردم و به همسرم هم نگفتم به چه کسی 
رأی دهد . متأسفانه مطالبی به گوش من 
رسید که بعضی مسئولان شاید دنبال این 
بودند که کاندیدایی را بزنند. خیلی زشت 
است و اگر این بوده، بروید توبه کنید . شما 
مسئول و امانتدار مردم هستید و این باعث 
بی اعتمادی مردم به مسئولان می شود. اگر 
مطمئن شوم و به یقین برسم که مسئولی 
این کار را می کرده، اجازه نمی دهم حتی یک 

روز پشت میز بنشیند.«

حجاب در نی ریز مطلوب تر است
و  جمعه  امام  فرماندار،  جلسه،  ادامه  در 
فرمانده انتظامی نی ریز بر رعایت حجاب به 

عنوان یک قانون تأکید کردند.
»وضعیت  گفت:  کرمی  عظیم ا...  سرهنگ 
حجاب در نی ریز از بقیه جاها مطلوب تر است 
و به ندرت مشکلی وجود دارد. البته با توجه به 
این که اعلام شده از این به بعد طرح با شدت 
بیشتری پیگیری می شود، همه ادارات باید 

پای کار بیایند و همکاری کنند.«
وی افزود: »اکثر افراد بد پوشش کم سن و 
پرورش  و  آموزش  بنابراین  هستند.  سال 
حوزه  این  در  بیشتری  گام های  باید 
بردارد تا ترویج عفاف و حجاب را در مورد 

دانش آموزان بیشتر داشته باشیم.«
سرهنگ هاشمیان فرمانده سپاه نی ریز هم 
خبر از برگزاری یادواره شهدا در 5 مهرماه 
داد و از همه ادارات و سازمانها خواست تا 
آن  به  مربوط  کمیته های  و  ستاد  این  در 

همکاری کنند.

آغاز تولید 20 هزار تنی مصالح 
در سنگ شکن شهرداری نی ریز

تجلیل از مریم همایونی، 
نسخ نویس نی ریزی

سنگ شکن  کارگاه  متوالی،  سال  ششمین  برای 
شهرداری نی ریز فعالیت خود را از روزهای ابتدایی 
فروردین آغاز کرده و فرآیند تولید بیش از 20 هزار تن 
مصالح شکسته )Base( در این کارگاه شروع شده 

است. 

تولید این مقدار از مصالح، باعث صرفه جویی مبلغی 
 Base معادل چهار میلیارد تومان خواهد شد. مصالح
در راهسازی، زیرسازی معابر و تولید آسفالت مورد 

استفاده قرار می گیرد.
روابط عمومی شهرداری نی ریز

سمیه نظری، نی ریزان فارس:
هنرمندان  حضور  با  همایشی  در 
همایونی  مریم  از  هنردوستان  و 
نسخ نویس نی ریزی در زادگاه خود 

تجلیل شد.  
فروردین   25 شنبه  مراسم،  این 
و  ارشاد  اداره  آمفی تئاتر  سالن  در 
خوشنویسان  از  جمعی  حضور  با 
برجسته کشوری، اهالی قلم و هنر 
همزمان با هفته هنر انقلاب اسلامی 

برگزار شد.  
در این برنامه سید عطاءا... طغرایی 

انجمن خوشنویسان نی ریز،  رئیس 
سیدمصطفی موسوی مدیر سازمان 
مجید  فارس،  هنرمندان   بسیج 
چیزفهم دانشمندیان رئیس انجمن 
نعمتی  خوشنویسان شیراز، محمد 
کاتب 11 جلد قرآن و خوشنویس 
قرن معاصر، و بهروز افخمی فیلم ساز 

سینمای ایران سخنرانی کردند.
اجرای کلیپ، پادکست، دف نوازی، 
شعر خوانی، اجرای زنده انجمن های 
فرهنگی و هنری و اهداء هدایا، از 
جمله برنامه های دیگر این مراسم بود 

که با مجری گری آرزو حقیقی انجام 
شد.  

در   13۶0 متولد  همایونی  مریم   
ممتاز  فوق  مدرک  دارای  و  نی ریز 
خوشنویسی در خط نسخ و کاتب 

قرآن است.  
وی از کودکی به فراگیری خطوط 
مختلف خوشنویسی در فسا، یاسوج، 
شیراز و تهران پرداخته و هم اکنون 
شیراز  انجمن خوشنویسان  بازرس 
است و در سازمان بسیج هنرمندان 

فارس  فعالیت دارد.

عکس: سعیده صحراگردعکس: سعیده صحراگرد
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گفتگو با سید مهدی طباطبایی مکانیک جوان و خلاق

3 سال رنج   برای ساخت جیپ  خاطره انگیز

مهدی منفرد، نی ریزان فارس: 
برای موفقیت و ایجاد شغل حتماً نباید کارمند بود 
یا اینکه تحصیلات بالا داشت یک مکانیک خلاق 

می تواند کاری کند کارستان...
به گفته خودش تعمیر خودرو را از کودکی در کنار 
پدر آموخته با خریدن یک جیپ قدیمی غیرقابل 
استفاده آن را با خلاقیت و ابتکار خود بازسازی و 

به روز کرده است.
 ،13۶5 متولد  طباطبایی  مهدی  محمد  سید 
مجرد و دارای مدرک تحصیلی دیپلم است. او 
رشته  و  هنرستان  معلم  پدرم  چون  می گوید: 
مکانیک بود و کار تعمیر خودرو را انجام می داد از 
بچگی در کنار پدر، همراه با بازی کردن، قطعات 
را می شستم و به او کمک می کردم و کار را یاد 

می گرفتم.
از بچگی به تعمیرات خودرو علاقه مند بودم و از 
همان زمان علاقه زیادی به ماشین و سیستم کار 
آن داشتم و لذت می بردم که چگونه یک ماشین 

خراب را درست کنم.
وی در مورد استقلال شغلی خود گفت: از نوزده 
سالگی در کنار پدر اما برای خودم کار کردم و 
استاد کار شدم، پدر کارگاه و محل کار داشت و 

دغدغه گرفتن جایی برای کار نداشتم.
او حالا جیپی را نوسازی کرده که به قول معروف از 
روز اولش هم بهتر شده. این مکانیک جوان گفت: 
از بچگی یکی از ماشین های مود علاقه من جیپ 
بود. سال 1395 وقتی که این ماشین را به صورت 
خراب و کاملًا غیرقابل استفاده خریدم صاحب 
قبلی جیپ فکر می کرد من ماشین نمی شناسم 
و چیزی از آن نمی دانم. وقتی به آن نگاه کردم 
با اینکه می دانستم خیلی خرج دارد اما خواستم 

آنطور که دوست دارم ماشین را بسازم.
شد  سوار  بشود  که  حدی  در  اول  مرحله  در 
تعمیرش کردم و بعد از یکی دو سال تصمیم به 
بازسازی آن گرفتم که این کار حدود سه سال 

طول کشید.
خودم  تعمیراتی  شغل  کنار  در  مدت  این  در 
جیپ  بازسازی  برای  را  آزادم  وقت های 
می گذاشتم و ساختن جیپ به قسمتی از زندگی 

من تبدیل شده بود.

ترمز جیپ را عوض کردم
سید مهدی ادامه داد: تعمیر خودرو در کشور ما 
اشتغال زیادی ایجاد کرده و به تبع آن در شهر ما 
نیز همین طور. مکانیکی، برقکاری، صافکاری و 
نقاشی از مشاغل جانبی تعمیرات خودرو هستند 
و هر کدام تخصص خاص خود را می خواهد که 
انجام  خودم  را  ماشین  مکانیکی  کارهای  من 
دادم. چرخ های این ماشین از نوع کاسه ای است و 
سیستم ترمز آن ضعیف و شما از هر کسی در مورد 
جیپ بپرسید اولین عیبی که از آن نام می برد ترمز 
ضعیف آن است. من در یکی از اقداماتم چرخ های 
ماشین را از کاسه ای به دیسک بوستردار تغییر 

دادم، که کار طراحی سیستم ترمز با خودم بود.
قطعات اتاق را جداگانه خریدم و به صافکار دادم تا 
آنها را آماده کند و بعد از آن نقاشی، سیستم برق 

ماشین توسط استادکاران این فن انجام شد.
الگوی بعضی از قطعات را بعد از طراحی به تراشکار 

می دادم تا با توجه به الگو برای من بسازد البته در 
بعضی از موارد از پدرم کمک و مشورت می گرفتم 

اما اصل کار را خودم انجام دادم.
وی ادامه داد: الان که این ماشین را سوار می شوم 
هم افراد پیر و مسن و هم جوانان نسبت به این 
افراد مسن دیدن  ابراز علاقه می کنند،  ماشین 
این ماشین با سبک قدیمی و ظاهر نو برایشان 
خاطرات قدیم را زنده می کند و از آن لذت می برند 
و جوانان آفرود پسند هم از این ماشین خوششان 
بخواهی  را  ماشینی  اگر چنین  امروز  و  می آید 
بخری بالغ بر 200 میلیون تومان باید پول بدهی 

هرچند ماشینی به این تمیزی نخواهد بود.
اگر بخواهی امروز با این قیمت ها چنین ماشینی 
را بازسازی کنی بالغ بر یک میلیارد تومان هزینه 
دارد. من اندازه دوپژو پارس نو بابت این ماشین 

هزینه کرده ام.
هزینه  این  بودن  توجیه پذیر  مورد  در  وی 
گفت:هزینه اش برای کسی که عاشق این کار است 
توجیه دارد و الان هر قیمتی از من بخرند آن را 
نمی فروشم و اگر کسی خیلی اصرار کند نهایتاً 
می توانم او را سوار ماشین کنم تا از آن لذت ببرد. 

)با خنده(

خودروی ارزان با قیمت بالا! 
از طباطبایی به عنوان یک تعمیرکار در مورد 
عیب کار خودروسازان در کشورمان پرسیدم و او 
گفت: چیزی که من در کنار کارم می بینم و به 
یقین رسیده ام خودروسازان ما به فکر کیفیت کار 
نیستند و دنبال این هستند که خودرو با قیمت 

تمام شده پایین و با قیمت بالا دست مردم بدهند!
شرکت های  مدیرعامل  اگر  پرسیدم  وی  از 
خودروساز بودی برای موفقیت در کار و بالا رفتن 

کیفیت چکار می کردید؟ 
به  توجه  با  می رسیدم  جایگاهی  به چنین  اگر 
سابقه خودروسازان به دنبال یک شرکت معتبر و 
باکیفیت می رفتم چون اینها کاری کردند که مردم 
حتی ماشین صفر را به چشم یک ماشین کارکرده 

می بینند.
مردم یک پژو پارس 85 تمیز را به یک پارس مدل 
402 صفر کیلومتر ترجیح می دهند چون واقعاً 
کیفیت قطعات استفاده شده پایین آمده و وقتی 
یک قطعه را تعویض می کنیم اگر همان قطعه 
قدیمی را بتوان سرویس کرد و دوباره استفاده 

نمود از قطعه نو بهتر می شود!

دستور  و  باشند  رئیس  باید  می کنند  فکر 
بدهند!

در ادامه از وی در مورد عمده دلایل بیکاری جوانان 
پرسیدم او گفت: یکی از دلایل اصلی این است که 
دانشگاه ها زیاد شده و همه مدرک گرفته اند و فکر 
می کنند چون مدرک لیسانس دارند، باید پشت 
میز بنشینند یا جایی رئیس یا مدیر باشند و دستور 
بدهند! به نظر من کسی می تواند مدیریت کند که 

از صفر کار کرده باشد نه اینکه با یک مدرک توقع 
مدیریت داشته باشد.

به دنبال آموزش باشید
سید مهدی در مورد اینکه بین کار اداری با حقوق 
خوب یا مکانیکی کدام را انتخاب می کند گفت: 
من از بچگی اصلًا نسبت به اینکه نتوانم کارم را 
خودم با اختیارات کامل انجام دهم مشکل داشتم 
و بخاطر همین سراغ شغل آزاد رفتم. همیشه از 
دستور گرفتن بیزار بودم و الان هم خدا را شکر 

راضی هستم که این کار را انتخاب کردم.
وی می گوید: به عنوان کسی که از بچگی مستقل 
بوده به جوانان توصیه می کنم از همان دوران 
دبیرستان در رشته ای که به آن علاقه مند هستند 
آمادگی  ذهن  چون  باشند  آموزش  دنبال  به 
کامل برای یادگیری دارد نه اینکه بخواهند بعد 
از دانشگاه و تحصیل که سن به بیست و چند 
سالگی رسیده و غرور انسان نیز اجازه شاگردی 
که  باشند  مهارت  یادگیری  دنبال  نمی دهد  را 
همین موضوع یکی از عمده دلایل بیکاری جوانان 
است، چون برای موفقیت و ایجاد شغل حتماً نباید 
کارمند بود یا اینکه تحصیلات بالا داشت؛ باید از 
نوجوانی دنبال آموزش و یادگیری بود، به تجربه 
دیدم تمام کسانی که از بچگی دنبال کار و مهارت 
بوده اند موفق تر هستند چه با مدرک، چه بدون 

مدرک!
پدر مادرها از همان کودکی به این فکر می کنند 
که بچه ما یا باید دکتر شود یا مهندس و هیچ وقت 
به این فکر نمی کنند که استعداد بچه چیست و 
اگر او را به دنبال علاقه اش بفرستند درست است 
که شاید دکتر یا مهندس نشود اما از یک پزشک 
کمتر نخواهد بود. باید بچه ها آزاد باشند و به دنبال 

علاقه خود بروند.

قطعات دست دوم بازیابی شده!
سید محمد مهدی طباطبایی بعضی از مشکلات 
تعمیرکاران خودرو در نی ریز را به این صورت 
عنوان کرد: به تازگی بسیاری از قطعاتی که به 
عنوان نو از مغازه خریده می شود اکثراً قطعه دست 
دوم بازیابی شده است و اگر کسی دقت کند کاملًا 
متوجه خواهد شد. مثلًا یک خودرو را تعمیر کردم 
و بعد از استارت متوجه شدم اویل پمپی که نو 
خریده ایم روغن بالا نمی آورد و موارد این چنینی 

زیاد است یا قطعه تعمیری است یا تقلبی؟!
متأسفانه دستمزد تعمیرکار کم است. اگر یک 
تعمیرکار بخواهد برای تعمیر کامل موتور یک 
سواری وقت بگذارد حداقل باید هفت روز روی آن 
کار کند که با توجه به اجرت پایین کار باید سرعت 
را بیشتر کند تا به ماشین های بیشتری برسد؛ 

بنابراین کیفیت کار پایین می آید. 

بازسازی خودرو از ساختن یک ساختمان 
سخت تر است

وی در پایان صحبت های خود گفت: اگر کسی 
بخواهد یک خودرو را بازسازی کند باید بداند این 

کار از ساختن یک ساختمان سخت تر است.
ماشین  این  قطعات  تأمین  برای  من  مثلًا 
قزوین،  آذربایجان،  همچون  استانهایی  به 
کرمان،شیراز و بسیاری شهرهای دیگر رفتم چون 
با توجه به مدل و قدیمی بودن، قطعاتش نبود 
و دردسرهای زیادی داشت اما عشق به این کار 

سبب شد که ماشین جمع شود.

امید شهدان، نی ریزان فارس:
خطیب جمعه نی ریز »بدحجابی و سگ گردانی« را 
مایه تأسف خواند و خواست تا با عاملان آن برخورد 

شود.
حجت الاسلام عقیل شفیعی در خطبه های نمازجمعه 
24 فروردین  گفت: »پیشینه مردم در شهر فاطمی 
نی ریز به دینداری و ولایت مداری معروف است. اندک 
کسانی هم که می بینید قانون را نقض می کنند، عمدتاً 

یا مهاجر هستند و یا برای مسافرت به اینجا آمده اند.«
امام جمعه موقت نی ریز خاطر نشان کرد: »  نظام 
مقدس جمهوری اسلامی کسی را وادار به دینداری 

نمی کند؛ اما در برابر هنجارشکنی وظایفی دارد. ما 
اجازه نمی دهیم معیاری مانند سگ گردانی در نی ریز 
باب شود. انگار نه انگار که دین اسلام می گوید سگ 
نجس است. بارها مشاهده شده کسانی که مورد تذکر 
اقتصادی  بحث  فوراً  و  بپا  جنجال  می گیرند،  قرار 
را مطرح می کنند. ما هم از اوضاع نابسامان تورم در 
کشور و دولت آیت ا... رئیسی انتقاد داریم؛ اما مقوله 

حجاب و اقتصاد متفاوت است.«
وی ابراز امیدواری کرد که با ورود نیروی انتظامی، از 
منکرات در اماکن عمومی ممانعت شود: »برادران و 
خواهران! شما هم وظایفی دارید و باید هر کدام، آمران 

به معروف و ناهیان از منکر باشید. همچنین مدیران 
ادارات موظفند در محیط کاری خود این قانون را اجرا 

کنند.«
استاد حوزه علمیه امام صادق افزود: »در باشگاه های 
حضور  نوجوان  و  جوان  قشر  عمدتاً  چون  ورزشی 
دارند، باید ارشاد لازم داده شود. معلّمان، روحانیون 
و بسیجیان در این زمینه می توانند مُبلغ امر به معروف 
باشند و نگذارند کانون گرم خانواده دچار فروپاشی 

شود.«
شفیعی در پایان، 29 فروردین و روز ارتش جمهوری 

اسلامی ایران را گرامی داشت.

جلوی هنجارشکنی ها را بگیرید
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